
 
Schriftelijke vragen 
Art. 60 RvO Provinciale Staten van Flevoland 
 
 
Onderwerp: Windmolens in Flevoland. 
 
 
Geachte voorzitter van Provinciale Staten, 
 
Overeenkomstig art. 60 van het Reglement van Orde stelt de fractie van de PVV de 
volgende vragen aan het College van Gedeputeerde Staten en de Commissaris van de 
Koning: 
 
 
Recentelijk is via berichten uit de media duidelijk geworden dat landbouwers financieel 
beter af zijn als zij hun huidige windmolen(s) vervangen door identieke nieuwe 
exemplaren. Hierdoor kunnen zij opnieuw een flink bedrag aan subsidie binnenslepen. 
Deze ontwikkeling doorkruist het in 2013 in meerderheid aangenomen Regioplan 
windenergie (waar de PVV overigens tegen heeft gestemd). Eigenlijk kunnen we stellen 
dat subsidiëring van deze onrendabele vorm van energiewinning misbruik in de hand 
werkt. 
 
 
1. Bent u het met de PVV eens dat bovenstaande een onwenselijke ontwikkeling is 

voor Flevoland? Zo ja, wat gaat u hieraan doen? Zo nee, waarom niet? 
2. Kunt u aangeven wat de gevolgen zijn voor het totale percentage windenergie in 

Flevoland als minimaal 10 procent van de landbouwers deze stap zet? 
3. Uw streven was om het aantal windmolens te halveren en hiervoor nieuwe te laten 

terugkeren op daarvoor aangewezen plekken. Hoe denkt u te voorkomen dat de 
halvering niet mislukt? 

4. Bent u bereid om het aantal nieuwe windmolens te verminderen met het aantal 
windmolens dat door deze ongewenste actie van de landbouwers wordt vervangen? 
Zo nee, waarom niet? 

5. Bent u het met de PVV eens dat het verstandig is om de plaatsing van alle 
windmolens in Flevoland te stoppen nu blijkt dat de torenhoge subsidies misbruik in 
de hand werken? Zo nee, waarom niet? 

6. Bent u het met de PVV eens dat dit duidelijk aantoont dat zonder de belachelijk hoge 
subsidies er fors minder windmolens zullen staan in Flevoland? Zo nee, waarom 
niet? 
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